
Onderwerp: Asfalt kruising Achterstraat-Van Pallandtweg Neerijnen 

Langs deze weg wil ik graag een artikel 50 vraag volgens de Gemeentewet stellen. 

 

Situatie schets 

Achterstraat kruising met de Van Pallandtweg te Neerijnen. Van belang zijn: 

- Achterstraat is een smalle straat met voor Neerijnen veel aanliggende woningen 

- Van Pallandtweg is een doorgaande straat door het dorpje met bijna direct naast de kruising 

de basisschool 

- Neerijnen is een beschermd dorpsgezicht 

 

Probleemstelling Casus is actueel maar dient ook als voorbeeld voor de ondergestelde vragen: 

 

 

- De kruising Achterstraat - Van Pallandtweg is een smalle aansluiting. Ik denk een 15-20 jaar 

geleden is daarom de aansluiting verbreedt met een betere in- en uitrij mogelijkheid. (Mede 

toen omdat de fruitteler ook niet in en uit kon rijden), die fruitteler is er niet meer. Voor die 

verbreding, ongeveer 15-20 jaar terug, was de inrij berm altijd een kapotgereden modderpoel, 

en het asfalt van het wegdek brokkelde ook af op de kruising en bij het beginstuk. De 

aansluiting zonder verbreding was dusdanig smal dat er toentertijd zelfs vanuit de AVRI in- 

en uitrijd problemen werden gemeld. Ook grotere ladingen door aanwonenden voor 

verbouwen rietdekken verhuizen waren moeilijk en geschiede door het gebruik van de berm.  

- Die strook kwam er en de weg werd gerepareerd. Tevens maakten ouders dankbaar gebruik 

van deze strook om auto’s te parkeren voor halen en brengen van hun kinderen en wij als 

wonenden aan de Achterstraat konden dan nog net passeren.  

Situatie 1-2 weken geleden. 

Die strook was in een slechte staat geraakt. Nu is die strook perfect opnieuw geherasfalteerd 

en ziet het er weer mooi uit met de weg. 

Helaas heeft  naar blijkt 1 inwoner van de straat bezwaar gemaakt en heeft het blijkbaar voor 

elkaar gekregen dat het idee is ontstaan om die verbreding weg te vrezen. 

Situatie nu 

Na 1 dag de verfmarkering te hebben zien staan is er zelfs al een naad gevreesd waarlangs het 

asfalt wat er nu gelukkig nog ligt, zou kunnen worden weggevreest. 

Nu is er hevige reuring in de straat. Tot nu toe heb ik naast die actieve klager over de strook, 

niemand gesproken die wil dat die weg gaat. Wel mensen die willen dat die blijft en een 2 tal 

die het niet uitmaakt. 

 

Vraag voor deze specifieke casus alleen: 

Wat is noodzaak is om dat strookje weg te halen? Overwegende dat: 

- huidige situatie is al 15-20 jaar zo hij nu is (Beschermd dorpsgezicht) 

- weghalen levert bij inschatting problemen op met karretjes en bouwmaterialen bij in en uit-

rijden Voor aanwonenden 

- in en uitrijden hulpdiensten wordt lastig hoe gevaarlijk is dit? 

- ophalen AVRI ? 
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- veiligheid van bestuurders doordat je niet iets naar links kunt staan om zo goed de Van 

Pallandtweg in te kijken, wordt onoverzichtelijk en daarmee gevaarlijk 

- verkeerssnelheid is zo wie zo niet hoog op enkeling na, doordat de weg smal is 

 

In aanvulling op beschreven situatie en naar aanleiding hiervan: 

 

 

Wegenonderhoud  is een beleidsonderdeel waar giga achterstanden en tekorten op zijn. 

Hierbij heb ik onderstaande vragen: 

 

Vraag 1) 

Is het juist dat op basis van 1 verzoek, cq klacht is geacteerd, of kan worden geacteerd? 

Zo ja: 

Hoe is het mogelijk dat op basis van 1 verzoek/klacht bestaande situatie, die ook al jaren 

bestaande is; door ambtenaar of wie dan ook, zo maar binnen 2 dagen kan worden veranderd 

cq aangepast? Gebeurt dit soort besluiten op grote schaal en is dit dan naar tevredenheid van 

aanwonenden? 

Zo nee: 

Op grond van welk beleid wordt een bestaande verkeerssituatie die ook al jaren bestaande is 

zo maar veranderd zonder dat daar aanwonende over worden geïnformeerd? 

 

Vraag 2) 

Is dit een unieke situatie of is het toch een vorm van beleid dat bestaande situaties in het 

verkeer en wegen, zonder voorafgaande informatie zo maar kunnen worden gewijzigd?  

Zo ja, Wat zijn dan de overwegingen om bestaande verkeerssitaties spontaan te wijzigen? 

Zo ja hoe wordt willekeur voorkomen? 

 

Zo nee hoe heeft beschreven Casus dan plaats kunnen vinden en hoe wordt dit opgelost. 

Hoeveel heeft dit dan onnodig gekost? 
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